
 

 

W spotkaniu z Prezydium RR w dniu 7.11 br. z ramienia Urzędu Dzielnicy udział wzięli: 

1. Zastępczyni Burmistrza Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy - Bożena 

Przybyszewska 

2. Zastępca Burmistrza Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy - Karol Kowalczyk 

3. Naczelnik Wydziału Oświaty - Aleksandra Wilska  

4. P.O. Naczelnika Wydziału Infrastruktury – Agnieszka Stryjewska  

 

Zmienił się projekt rozbudowy szkoły w stosunku do tego prezentowanego wcześniej w 

prasie lokalnej, na stronie szkoły i stronie urzędu (https://pragapld.um.warszawa.pl/-

/sp215_5-09-2022; http://sp215.info/s3/index.php; https://www.twoja-

praga.pl/info/informacje/10461.html). 

Nie ma ogólnodostępnego zdjęcia nowego projektu. Wg zaprezentowanego nam na 

komputerze projektu, nie będzie nadziemnego łącznika - będzie łącznik podziemny na 

poziomie -0,5 piętra. Wejście do budynku przewidziane jest tylko od ul. Szaserów, a 

odcinek ul. Kwatery Głównej, który obecnie jest koło szkoły, zostanie zamknięty i nie będzie 

przejazdu/dojazdu dla pojazdów innych niż służby miejskie. Zachowany zostanie jednak 

ciąg pieszy. Od ulicy Osowskiej na nowej działce będzie parking podziemny, podjazd pod 

szkołę dla samochodów osobowych będzie także od ul. Osowskiej. 

Żadna sala lekcyjna w starym budynku nie zostanie zlikwidowana. Rozbudowana zostaną 

stołówka i świetlice. Biblioteka zastanie przeniesiona do nowego budynku. Wykorzystanie 

pomieszczeń pozostałych w starym budynku po tych przeniesionych do nowego budynku 

będzie uzgodnione z Dyrekcją.  Stara sala gimnastyczna zostanie zmodernizowana i 

pozostanie salą sportowo-eventową, tworzy się koncepcja wybudowania wyjścia 

ewakuacyjnego z niej, aby spełniała wszystkie wymogi bezpieczeństwa, ale na pewno 

będzie to dostosowane. W starym budynku zostaną wymienione wszystkie instalacje wod-

kan, instalacja elektryczna, wentylacyjna itp.  

Z nowym budynkiem szkołę będzie łączył podziemny łącznik, w którym będą zlokalizowane 

szatnie. W nowym budynku na parterze, czyli na poziomie gruntu, będzie 7 nowych sal 

lekcyjnych (w tym dwie połączone z przesuwną/składaną ścianką działową, 4 o powierzchni 

ok 60 m2 każda), zerówka z osobnym wejściem, szatniami i sanitariatami, biblioteka z 

przestrzenią do wyciszenia, pomieszczenie socjalne dla nauczycieli. Pełnowymiarowa hala 

sportowa wraz z trybunami będzie na poziomie +1 i +2.  Nowe sale dydaktyczne będą 

wyposażonymi pracowniami – ale w czasie spotkania nie dowiedzieliśmy się, jakie 

konkretnie będą to pracownie, burmistrz Kowalczyk obiecał to sprawdzić. 

W nowym budynku i starym będzie winda (w starym wyjęta poza bryłę budynku), oba będą 

dostosowane do potrzeb osób z niepełnosprawnościami. 
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Remont starego budynku i budowa nowego szacowana jest łącznie na ok 2 - 2,5 roku. W 

tej chwili finalizowane jest pozwolenie na budowę, został złożony wniosek i pozwolenie ma 

być uzyskane do końca roku kalendarzowego. Zostaną rozpisane 2 przetargi: 1) na 

wykonawcę robót budowlanych - Urząd chciałby w I kwartale 2024 otworzyć oferty i 

najpóźniej w II kwartale podpisać umowę. Jeśli starczy funduszy na wybraną ofertę - 

przewidywany czas realizacji inwestycji to 2 - 2,5 roku przy podpisaniu w II kwartale 

umowy z wykonawcą. Początek prac - II kwartał 2024 przy założeniu braku opóźnień 

związanych z wyborem oferty w pierwszym terminie przetargu na wykonanie robót 

budowlanych (w tym remontu starego budynku). Jeśli oferty będą za drogie, trzeba będzie 

poszukać finansowania i rozpisać nowy przetarg - to przedłuża procedurę o ok 3 miesiące; 

2) przetarg na dostawcę wyposażenia zostanie rozpisany przed zakończeniem robót 

budowlanych. 

Prace rozpoczną się od remontu starego budynku (który wg opisu przekazanego na 

spotkaniu ma być realizowany razem z pracami dotyczącymi łącznika i nowego budynku). 

Uczniowie wszystkich klas na co najmniej 1 rok szkolny zostaną przeniesieni do innych 

placówek. Burmistrz i wydział oświaty pracują nad optymalnym rozlokowaniem uczniów, 

prawdopodobny, ale nie gwarantowany scenariusz to podział klas 1-3 i 4-8, ale nie mamy 

gwarancji, że wszystkie klasy 4-8 trafią do jednej placówki. Uczniowie będą relokowani 

klasami, nie przewiduje się podziału klas i łączenia ich z klasami ze szkół użyczających 

powierzchni. Ustalenia dotyczące relokacji uczniów na czas remontu starego budynku to 

kompetencja Wydziału Oświaty. 

Po pytaniach z naszej strony Naczelnik Wydziału Oświaty oraz Burmistrz Kowalczyk 

oznajmili, że klasy sportowe będą dowożone na zajęcia na basenie transportem 

zapewnionym przez Dzielnicę. Klasy 2 będą dowożone na obowiązkową naukę pływania 

transportem zapewnionym przez Dzielnicę. Nie będzie kontynuowana innowacja polegająca 

na 1h basenu w tygodniu w pozostałych klasach. Przedstawiciele Urzędu zapytani, czy 

uczniowie nie trafią do innych placówek jako dołączenie kolejnej zmiany lub z "mniejszymi" 

prawami, zaprzeczyli. 

Przed wakacjami dostaniemy info od Dzielnicy na temat terminu przeniesienia i placówek, 

do których zostaną przeniesione klasy na czas prowadzenia prac remontowo-budowlanych. 

Gdyby były opóźnienia w rozpoczęciu prac i nauka uczniów naszej szkoły mogłaby się 

toczyć jeszcze od września w starym budynku, to termin relokacji będzie wyznaczony od 

początku kolejnego semestru – ponieważ przeniesienie może łączyć się ze zmianą planu 

lekcji. Nauczanie zdalne nie jest możliwe w momencie wyłączenie budynku z użytkowania 

- było przewidziane tylko na czas pandemii. 

Burmistrz zorganizuje spotkanie z Rodzicami, jak tylko znane będą konkrety dotyczące 

terminów i rozlokowania uczniów. 

Na całość inwestycji Dzielnica dysponuje budżetem ponad 40 mln PLN, w tym 2 mln PLN 

na nowe wyposażenie sal. 
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Po pytaniach z naszej strony Naczelnik Wydziału Infrastruktury zapisała problem z 

wentylacją, chłodzeniem w salach od ul. Kwatery Głównej w miesiącach wiosennych i 

letnich. W starym budynku szkoły po remoncie nie jest na chwilę obecną przewidziana 

klimatyzacja. 

Brana jest pod uwagę przebudowa ulicy Osowskiej w sąsiedztwie szkoły, nie jest 

przewidziany remont ul. Podolskiej.  

Umówiliśmy się na regularny kontakt mailowy zarówno z Wydziałem Oświaty, jak i 

Burmistrzem Kowalczykiem w zakresie postępu prac i ewentualnych zmian w 

harmonogramie. 


